
Schôdza OZ RZ ZS a MS – 7.12.2023, 17.00 

Schôdzu Občianskeho združenia otvoril predseda Ján Tvrdoň podľa schváleného programu. 

Zapisovateľom bol zvolený Ján Tvrdoň a overovateľom p. Natália Káčerová 

Schôdza pokračovala podľa uverejneného programu. 

Na začiatku bolo prítomných 21 rodičov, splnomocnený na zastupovanie od p. Hrma je p. Tvrdoň  

 Zapisovateľ: Ján Tvrdoň 

Overovateľ: p. Natália Káčerová 

p. Vollmanová informovala na úvod o stave na účte združenia. K 1.12. 2023 bolo na účte 39 500,- Eur 

P. Vollmanová informovala aj o čerpaní schválených investícií pre ZŠ a MŠ – viď prílohy. 

O možnosti čerpať 2% z daní pre občianske združenie informoval predseda Ján Tvrdoň.  

- Vzhľadom na prijaté finančné prostriedky 2% príspevkov z minulého obdobia a k tomu 

prislúchajúcu administratívnu povinnosť, ktorej zákonná lehota vypršala je možné požiadať 

o registráciu k poberaniu 2% až v budúcom školskom roku. 

Zástupca školy p. Michal Ilko informoval o výsledkoch školy – viď prílohy. 

O nasledovných aktivitách informovala riaditeľka školy – p. Zuzana Kaliariková: 

- Vianočné trhy v MŠ sa uskutočnia v dňoch – 11-15.12. 

-  do školy sa po novom roku nastupuje 8.1.2024 

- dňa 28.1. 2024 nastupujú siedmaci na lyžiarsky výcvik 

- Polročné prázdniny sú zrušené 

- Jarné prázdniny budú 1. marcový týždeň 

- Veľkonočné prázdniny sú od 28.3. 

Rôzne. 

Triedni dôverníci poukázali na: 

- bufet v športovej hale a sortiment, ktorý sa tam predáva – dôverníci by mali túto tému predniesť 

na Rodičovských združeniach a zistiť názor rodičov. (predaj sladených a energetických 

nápojov, predaj nie úplne vhodných sladkostí pre deti v školskom veku) 

- upratovanie športovej haly – je nedostatočné, treba upratovať viac krát počas dňa + plesne 

v hyg. Zariadeniach + vlhnutie stavby – podľa informácie p. riaditeľky bol s prevádzkovateľom 

už realizovaný pohovor vo veci poriadku a čistoty športovej haly a náprave. Čo sa týka plesní 

a vlhnutia stavby bude realizovaná reklamácia u dodávateľa stavby. 

- Vzhľadom na množiace sa digitálne spamy/hoaxy/možná digitálna šikana, ktoré by mohli 

negatívne ovplyvniť správanie detí prítomní jednohlasne odhlasovali počtom 22 hlasov 

objednanie prednášky na tému Digitálna bezpečnsoť podľa ponuky predloženej p. 

Vollmanovou. 

Hlasovanie: 



Téma – digitálna gramotnosť rodičov a detí – bezpečný cyberpriestor 

Otazka: Sme za aby sme investovali 1000,- Eur na rôzne edukačné aktivity pre problematiku 

digitálnej bezpečnosti a gramotnosti detí? 

Jednohlasne odsúhlasené. 

Schôdzu riadne ukončil predseda OZ Ján Tvrdoň. 

 

Zapísal Ing.arch. Ján Tvrdoň 

Overil.: Mgr. Natália Káčerová 

 


